
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen – Afdeling 59 Sundbystræde  

 

Dato: Torsdag den 18. april 2024 

 

Sted: Sundbystræde 16, stuen (Hos Gerd)  

 

Tidspunkt: kl. 19.00 

 

Deltagere: Kurt Ødegaard, Ivan Henriksen, Teresa Starzynski, Jens Møller og Gerd Geertsen 

 

Referent: Gerd Geertsen 

 

Dagsorden: 

1. Evaluering af fødselsdagsarrangement 

2. Økonomi 

3. Information om arbejdsgruppens arbejde vedr. tagterrasser 

4. Kommende arrangementer 

5. Drift og vedligeholdelse gennemgang 19. marts 2024 

6. Affaldsområdet 

7. Bordet rundt 

8. Evt. 

 

AD1:  

Trods det noget kolde vejr så gik fødselsdagsfejringen helt fint. Vi var omkring 30 – 35 beboere der 

nød kaffe og alverdens lækre hjemmebagte kager. Det var rigtig fint med sang. 

 

AD2:  

Vi har kun brugt ganske få penge pt. Der er kun blevet købt kaffe, mælk, sukker mv til 

fødselsdagsarrangementet.  

 

AD3:  

Tirsdag den 19. marts fik Rikke (fra arkitektfirmaet) rundvisning i Sundbystræde af en del af 

terrasseudvalget. Pointen med hendes besøg var, at hun skulle danne sig et indtryk af de tre terrasser 

så hun blev bedre klædt på til at komme med et bud på, hvordan terrasserne kan indrettes.  

Rundvisningen gik godt og vi venter nu kun på at der iværksættes endnu et møde, hvor der 

foreligger nogle mere konkrete ideer.  

 

AD4: 

Sommerfesten er umiddelbart det næste kommende arrangement. Sæt kryds i kalenderen DEN 24. 

AUGUST 2024 KL. 13.00. Yderligere information følger når tiden nærmer sig.  

 

AD5:  

Vi gennemgik referatet fra D&V mødet den 19. marts 2024. D&V planen indeholder både opgaver 

der er aftalt gennemført i indeværende år, opgaver der skal gennemføres i 2025, og ændringer til 

D&V planen for 2026 og fremefter.  

 



AD6:  

Bestyrelsen har modtaget mail fra administrationen vedr. affaldsområdet i vores afdeling. Mailen 

indeholder prisoverslag for levering og montering af stållåger til affaldsområdet så kun beboere kan 

benytte containerne. Da der er tale om en udgift skal forslag om låger fremsættes i forbindelse med 

årsmødet i august/september, så der kan beregnes huslejekonsekvens. 

 

AD7: 

Der er sørget for at byde vores nye nabo velkommen med en lille erkendtlighed.  

 

Det er aftalt at Kurt sørger for at der sendes dagsorden, referat, invitationer, billeder mv til 

administrationen så det kan komme på hjemmesiden under afd 59.  

 

AD8: 

Bestyrelsen har fået henvendelse ang. domænenavn til en eventuel hjemmeside til Sundstræde.  

Bestyrelsen har drøftet, hvorvidt der skal være endnu et sted at finde information vedr vores 

afdeling. Det er besluttet at hjemmesiden hos NFBO og Facebook siden som begge fungerer fint 

dækker det behov der er for at sprede og finde information.  

 

Der er møde i Repræsentantskabet den 29. maj, hvor vores repræsentanter så vidt muligt deltager.  

 

 


